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Breese landbouwraad wil grond redden met
petitie
nieuws

De landbouwers uit Bree verzetten zich tegen het gemeentelijk ruimtelijk structuurplan. Ze
vrezen dat ze grote hoeveelheden landbouwgrond zullen moeten afstaan, die dan
natuurgebied worden. "Alweer, en de voorbije 10 jaar hebben we al 300 hectare verloren",
klagen de boeren. De landbouwraad protesteert met een petitie. Maandag worden ruim 350
handtekeningen afgegeven in het stadhuis.
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De landbouwers uit Bree verzetten zich tegen het gemeentelijk ruimtelijk structuurplan. Ze vrezen
dat ze grote hoeveelheden landbouwgrond zullen moeten afstaan, die dan natuurgebied worden.
"Alweer, en de voorbije 10 jaar hebben we al 300 hectare verloren", klagen de boeren. De
landbouwraad protesteert met een petitie. Maandag worden ruim 350 handtekeningen afgegeven in
het stadhuis.
"De voorbije tien jaar hebben wij al meer dan 300 hectare landbouwgrond moeten afgeven voor
industrie, recreatie en huisvesting", legt voorzitter Leo Kesters van de Breese landbouwraad uit. De
landbouwondernemingen luiden dan ook de alarmbel. Kesters maakt zich vooral zorgen over het feit
dat natuurverenigingen opnieuw grond in huis willen halen. "Wij leveren geen grond meer in voor
natuur. Natuur moet er zijn, maar niet ten koste van onze broodwinning".
Bovendien zit Bree met een historisch probleem. Kesters: "Zeer veel gronden, die altijd al in
landbouwgebruik zijn geweest, waren vroeger groen ingekleurd. Op termijn komen we hier juridisch
in de problemen". De boeren eisen dat de stad het landbouwgebruik in natuurgebieden corrigeert.
In het structuurplan staat verder ook dat er geen uitbreiding mogelijk is van bestaande
landbouwbedrijven in een aantal gebieden. "Dit is onaanvaardbaar. Meerdere vergunde bedrijven
bevinden zich in die zones, zij moeten zich verder kunnen ontwikkelen. Zonder dit zijn deze
landbouwers ten dode opgeschreven", luidt het protest. Ook het voornemen om een nieuwe weg aan
te leggen zien de boeren niet zitten. "De geplande omleidingsweg zal overlast veroorzaken en
opnieuw voor onteigeningen van landbouwgrond".
Een aantal landbouwers had vorige week nog een onderhoud met burgemeester Jaak Gabriëls. "Hij
heeft ons laten verstaan dat hij ons protest steunt en het nodige zal doen om onze activiteiten veilig
te stellen. Die houding stelt ons gerust", stelt Kesters. De landbouwraad startte toch met een
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petitieactie. "Het is ons opgevallen dat wij enorm veel steun krijgen van de inwoners. Mensen zetten
spontaan een handtekening".
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